



# *Caca Moisture*

*Christine Mor*  
COSMETICS 



EASY  
FRIZZY HAIR

# HAIR RESCUE



**Step 1**  
**CO-WASH**

Après-shampoing non agressif  
pour les cheveux crépus et bouclés  
Non-aggressive cleansing conditioner specific  
for frizzy and curly hair



**Step 2**  
**HAIR MASK**

Masque pour les cheveux crépus et bouclés  
aux propriétés renforçantes et nutritives  
Hair mask for frizzy and curly hair with  
strengthen and nourishing properties

1 or 2 times  
a month



### Step 3 HAIR MILK

Lait coiffant pour des cheveux démêlés et déshydratés  
Moisturizing and styling hair milk for tangled and dehydrated hair

Huile cheveux aux multiples bienfaits avec huiles de Coco, Jojoba et Amande pour rendre les cheveux extrêmement brillants et soyeux en protégeant leur fibre capillaire

Luxurious multi-purpose hair oil with Coconut, Jojoba and Sweet Almond oils to make your hair shine and soft by protecting hair fiber



### Step 4 HAIR CARE OIL



## FACE & BODY CREAM

SKIN RESCUE

Crème pour le visage et le corps ultra hydratante qui nourrit le derme en profondeur

Ultra moisturizing face and body cream for a deeply nourishing action

## ANTI-STRETCH OIL

Huile pour les parties du corps sujettes à des vergetures. Il maintient la peau hydratée et élastique, empêchant ainsi la formation de vergetures et aidant à réduire celles déjà existantes

Special oil which treats stretch marks. It provides elasticity and hydration to the skin avoiding the formation of stretch marks and reducing the existing ones





*Christine Mor*  
COSMETICS 

Via Sant' Antonio, 49  
25085 Gavardo (BS)  
[www.christinemor.eu](http://www.christinemor.eu)